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1 Opening, welkom nieuwe AB-leden en vaststellen agenda
Ellen heet iedereen en vooral de nieuwe AB leden welkom. ledereen stelt zich
voor. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2 Mededelingen
• In de eerstvolgende AB vergadering wordt een nieuw DB gekozen en

zal een (plaatsvervangend) voorzitter worden aangewezen.
In december heeft het AB besloten middelen beschikbaar te stellen voa
het uitvoeren van het energiebeleid met subsidie van de provincie. Het
machtigen van de OD Twente door deelnemers tot het aanvragen van
de subsidie stokt waardoor de OD Twente nu het initiatief neemt deze
machtiging voor te bereiden en te laten ondertekenen.
Gert geeft aan per september de OD Twente te verlaten.

•

•
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4.1

Vaststellen verslag van 1 april 2022
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

TER BESPREKING

Presentatie herijking financiering door Arno Seinstra
Arno Seinstra licht aan de hand van een presentatie het traject herijking
financiering van de OD Twente toe. De presentatie wordt gedeeld en
toegevoegd aan lbabs. Volgende week wordt een brief naar de raden en staten
gestuurd waarvan zowel de accounthouders aIs de bestuurders een afschrift
krijgen.
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5.1

TER BESLUITVORMING

Programmabegroting 2023
Vanuit de OD Twente wordt toegelicht dat binnen de termijn twee zienswijzen
zijn ingediend en buiten de termijn 66n zienswijze. In de zienswijzen wordt
vooral gevraagd rekening te houden met de Rekenkamer Quickscan. De
zienswijzen leiden verder niet tot wijziging van de programmabegroting 2023
en het AB wordtverzocht ermee in te stemmen. Desgevraagd wordt



aangegeven dat er, gelet op alle ontwikkelingen, later ditjaar nog een
begrotingswijziging komt.
Vanuit Haaksbergen en Enschede wordt akkoord gegeven met de
stemverklaring dat er nog een wijziging kan komen. Rijssen-Holten doet het
verzoek zoals iederjaar om terug te betalen.

Alle AB leden stemmen in met het vaststellen van de programmabegroting
2023

5.2 Jaarstukken 2021 en financi61e afwikkeling
Op verzoek van het DB heeftoverleg plaatsgevonden met de accounthouders
en financials om te komen tot een advies waarmee de kruisfinanciering wordt
opgeheven. Ambtelijk is men akkoord om een deel van het resultaat in te
zetten voor het wegwerken van de werkvoorraad. Het AB verzoekt om in het
volgende overleg te komen met een indicatie van de naheffing over 2022. Het
AB is tevreden over de integraliteit in de voorbereiding.
Vanuit Rijssen-Holten wordt een voorstel gedaan tot het instellen van een
auditcommissie.

Afgesproken wordt dat in de eerstvolgende AB vergadering een indicatie van
de naheffing over 2022 wordt geagendeerd en dat het DB het voorstel van een
auditcommissie nader gaat uitwerken.
Het AB is akkoord met de jaarstukken en financi61e afwikkeling.

5.3 PDC 2023/Omgevingswet
De Omgevingswet treedt per januari 2023 in werking en daarop moet de OD
Twente voorbereid zijn. Processen moeten daarop worden ingericht en de PDC
dient te worden aangepast. De normuren zijn niet meegenomen omdat dat
wordt betrokken in het proces rondom de herijking van de financiering. De PDC
wordt dus opgeknipt.
Vanuit het AB wordt gevraagd waarom dit ter besluitvorming voorligt. Hierop
wordt aangegeven dat het voortvloeit uit de planning & control cyclus. De in de
PDC opgenomen producten zijn de producten die onder de Omgevingswet
worden uitgevoerd en die moeten worden gedefinieerd en daarop moeten de
systemen worden ingericht, Daarom is het van belang om dat vast te stellen,
Het AB is akkoord met de uitleg en met het voorstel.

5.4 Archief en Informatlebeheer

Bij de start van de OD Twente zijn afspraken gemaakt hoe om te gaan met
dossiers. In de praktijk blijkt dat lastig. Er is een onderzoek uitgevoerd door
Doxis en daaruit blijkt dat de huidige werkwijze met betrekking tot archief niet
rechtmatig is. Dit wordt hersteld door het toepassen van scenario 2 uit het
voorstel. Daarnaast willen de provincie, Borne en Almelo dat de OD Twente het
archief voor hen gaat uitvoeren. Dit betreft een nieuwe taak en daarmee dient
het AB in te stemmen.

Almelo geeft aan in te kunnen stemmen met het implementatietraject, maar
vraagt zich af hoe het wordt bekostigd. Aangegeven wordt dat dit naar voren
komt uit het rapport van Doxis en dat het vooral inrichtingskosten betreft die
worden gedekt uit het ontwikkelbudget van de OD Twente. Vanuit Rijssen-
Holten wordt gevraagd hoe zich dat verhoudt met de extra uren en bezetting.
Hoe worden achterstanden weggewerkt en wordt daarnaast een extra taak
uitgevoerd. Jan Willem geeft aan dat deze extra taak op termijn juist zorgt voor
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efficiency en dat het op de lange termijn wordt terugverdiend. Door de
provincie wordt opgemerkt dat het twee deelbesluiten betreft en dat het goed is
om in het vervolgtraject duidelijkheid te scheppen ten aanzien van de kosten
en de werklast.
Het AB is akkoord en stemt in met het voorstel.
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6.1

6.2
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TER INFORMATIE

Voorjaarsrapportage
Het AB neemtkennis van bijgevoegde voorjaarsrapportage

Termijnagenda
Het AB neemt kennis van bijgevoegde termijnagenda.

Rondvraag en sluiting
Er zijn geen punten voor de rondvraag.
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